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Helsepersonellkomisjonen

• → Vi vil få stor mangel å helsepersonell i årene som kommer

• →Hvordan løser vi dette?  



Hvor skal vi hente våre helsepersonell?

• Skal vi hente ferdige spesialister fra andre steder i Norge? Fra andre 
steder i Norden ? Fra andre steder i Europa? Andre steder i verden?

• Er det etisk rett å hente helsepersonell fra andre geografiske områder 
som trenger helsepersonell meir enn vi gjør på Søre Sunnmøre? Vi 
henter de da vi kan gi de bedre levekår og arbeidsbetingelser?  



Hvem trenger helsepersonell mest ? 



• → KAN VI BLI ENIG OM AT VI MÅ UTDANNE VÅRE EGNE 
HELSEPERSONELL? 



Vi har tidligere  blitt enig om å utdanne våre 
egne leger (og andre helsepersonell) 

• 1) Delta i grunnutdanningen ( praksis på Volda sykehus og i 7 kommuner) 

• 2)Vi skal delta i Lis1 utdanningen (7 kommuner + Volda sykehus. Vi har nå 
fått egen veiledningsgruppe for LIS 1)

• 3)Delta i Lis2/3 utdanningen ( ALIS stillinger ved Volda sykehus osv. 
Utdanne legespesialister i kommunene.)

• 4)Delta i etter-utdannigen av våre spesialister (Godkjente fagdager , 
hospiteringsordning Volda sykehus, emnekurs…osv)  

• 5)Utdanne våre leger til å bli godkjente veiledere slik at vi har «godkjente 
utdaninngsteder». «Ha våre egne lærere». 



LIS 1 . (Fra 6(5)-> til 10) 

• Både kommunene , Bup Volda , Volda DPS og private helsetilbud  trenger 
leger. 

• Det å gjennomføre LIS 1 tjeneste på Søre er vårt viktigste 
rekrutteringstiltak. Noen blir her 1-2-3 år mens andre etablerer seg her. 
Mange reiser til andre steder for å jobbe. Hvordan gjøre det attraktivt å bo 
her?  

• Hvordan kan vi  hente «tilbake» våre unge voksne som har vært ute og 
studert ? 

• Vi lar leger fra andre deler av Norge få lov å prøve å bo på Søre . Kan vi «gi 
de et så godt liv» at de blir værende? 



Hvorfor velge oss?

• 1)Lønn??

• 2)Faglig utvikling?

• 3) Et godt liv når en ikke er på jobb ? 



DET GODE LIV PÅ SØRE 



Tilsetting Lis 1. 400 søker på 10 stillinger.  

• Vi har felles ansvar for dette . Vi fikk på plass 1 kommunal 
representant . Skulle være en lege fra kommunen(evt
samhandlingslege) . Det lyktes vi ikke med . Per dd er det leder av 7-
stjernenettverket som sitter i komite. 

• Lis 1 tjeneste er 18 mnd der 6 mnd er i kommune og 12 uker på 
sykehus .

• Første dag i opplæringsuka har vi 1 times undervisning med de nye 
Lis1 der de informeres om 7-stjernekommune. Vi snakker om 
samhandling og prøver å «begeistre» mhp de 6 mnd de skal få lov å 
jobbe ute i kommune (Får svært mange spm om kommunene denne 
første dag av Lis 1 tjenesten) . 



Vi trenger Lis1 

• Volda sykehus trenger alle 10 LIS1 til sin tjeneste.  Stadig kortere 
liggetid og mer skal avklares . Stadig «større ønsker» fra kommunene 
om skriftlige avklaringer når pasient returneres både fra ØH 
innleggelser og ØH poliklinikk. 

• Kommunene trenger Lis1 både som fastleger, til kommune jobber 
(helsestasjon og legevakt), dekke opp for fravær og til legevakt. 



Status nå . Vi er så heldig at vi får 10 Lis 1 på 
Volda sykehus 
• Vi bør da ha 10 plasser i kommunene slik at alle får «full tjeneste» på 

Søre . → Vi må få beholde de her lengst mulig . 



Hvordan løser vi dette : 

• Hareid 1 Lis1 

• Ulstein : Kan øke opp igjen til 2 Lis 1 (Har hatt 2 lis1 de siste 
periodene) 

• Herøy : 2 Lis1 (1 Myrvåg + 1 Eggesbønes)

• Sande : De ønsker en Lis1 

• Vanylven: De må jobbe slik at de kan ta imot LIS1 

• Volda : 2 Lis1 (1 i Volda og 1 i Hornindal)

• Ørsta : 2 Lis1 .  



Forslag til vedtak : 

• 7-stjernekommunen og Volda sykehus skal delta i å utdanne de leger vi 
trenger i helsetjenesten på Søre Sunnmøre. Helsetjenesten på Søre 
Sunnmøre består av Volda sykehus, Volda Dps, Bup Volda , 
avtalespesialister og helprivate( ma bedriftshelsetjeneste). Med utdanning 
mener vi grunnutdanning , Lis1 , Lis2/3 og etterutdanningen av 
legespesialistene. 

• LIS-1 tjenesten skal i sin helhet kunne avtjenes på Søre Sunnmøre. 7-
stjernekommunene skal ha like mange LIS1 plasser som Volda sykehus . Per 
dd er dette 10-Lis1 plasser per halvår. 

• Volda sykehus og 7-stjernekommune skal sammen tilsette og utdanne LIS1 . 
• LSU Volda ber om : A) Ulstein øker opp til 2 Lis 1   B) Sande gjør seg klar til å 

ta imot LIS1 .  C) En ønsker at Vanylven undersøker muligheten for at de på 
ny kan ta imot LIS1 . 


